
 

 

Datum: 06-02-2025  

 

Artikel 42 vragen inzake deal tussen het COA en EuroParcs voor de opvang van nareizigers en 

familie van statushouders. 

 

 

Geacht College, Naar aanleiding van de ontvangen raadsbrief heeft de fractie van Forum voor 

Democratie Alkmaar de volgende vragen: 

 

1. Bent u het met FVD Alkmaar eens dat deze situatie totaal onwenselijk is? Ik ontvang graag 

een gemotiveerd antwoord. 

 

2. Als het antwoord op de bovenstaande vraag ja is, hoe gaat u dit tegenhouden? 

 

3. Heeft u eerder signalen van het COA of EuroParcs gehad dat er onderhandelingen bezig 

waren? 

 

4. Hoe beoordeelt u deze gang van zaken? Op welke manier en in welke woorden hebt u aan 

het COA en EuroParcs uw mening laten weten? 

 

5. Hoe verhoudt zich deze stap tot uw coalitieakkoord waarin alleen gesproken wordt over de 

Robonsbosweg en de eventuele spreidingswet? 

 

6. In Akersloot en in Heiloo worden statushouders / asielzoekers ook opgevangen in hotels. Is 

dit te vergelijken met een vakantiepark qua regelvoering?  

 

7. In Akersloot was de gemeenteraad ook tegen de opvang en gebeurt het toch. Welke lessen 

kunnen we van die casus leren? 

 

In afwachting van uw spoedige antwoord, 

 

Hoogachtend, 

 

Jelle Wittebrood 

Raadslid FVD 




